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Glog6w, dn. 16.01.2019

Szanowny Panie Przewodniczqcy!

W zwiqzku z doniesieniami medialnymi proszq niniejszym uprzejmie pana

Prezydenta Rafaela Rokaszewicza o nastepujEce informacje:

- Jaki jest aktualny stan dzialad zmierzajqcych do likwidacji nielegalnego
wysypiska odpad6w przy ul. Poludniowej w Glogowie? Na jakim etapie znajduje
siq postqpowanie majqce na celu wylonienie podmiotu, kt6ry zajmie siq

wyw6zkq i utylizacjq odpad6w?

- Czy w bud2ecie miasta na rok 2019 zostaly zabezpieczone Srodki na pokrycie

koszt6w likwidacji wysypiska?

- Czy i z jakim skutkiem prowadzone sq pr6by pozyskania irodk6w
zewnqtrznych na ten cel?

- Czy prowadzony jest nadal nadz6r nas nielegalnym wysypiskiem ijakie Srodki
na ten cel przewidziano w bud2ecie na rok 2019?

- Kiedy przewidywalnie dojdzie do ostatecznej likwidacji skladowiska oraz czy

nale2y liczyi siq zjego istnieniem takie podczas kolejnego sezonu letniego?

7gory dziqkujq za informacje i pozostajq

z wyrazami naleinego szacunku

Norbert Penzf
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